

## Save the date, pre-registration and call for presentations

2. European scientific exchange meeting and seminar for research and industry on:

# Textile Innovation for Building and Living

on 15<sup>th</sup> and 16<sup>th</sup> October 2019 in Frankfurt am Main, Germany

Dear Madam and Sir

The Industrial Association for Finishing – Yarns – Fabrics – Technical Textiles (IVGT), the European Technology Platform for the Future of Textiles and Clothing (Textile ETP), the German Textile Research Board (FKT) and the European Network for functional and smart material (CONTEXT) organize their 2<sup>nd</sup> joint **Working Group Meeting and Seminar** in Frankfurt am Main / Germany.

We invite you to present your product, process as well as research results to the audience, and to inform yourself and discuss the status quo and future development of technical textiles together with experts from all over Europe. What is available today? What is needed?

The event language is English.

**Attendance fee for members of the four organizers: € 50 plus VAT**  
**Attendance fee for non-members: € 100 plus VAT**  
**Presenter are free of charge.**

A networking dinner on October 15<sup>th</sup> offers all participants the opportunity to discuss current trends and developments, and to exchange ideas with experts from research and industry.

**Feedback/Registration deadline: 26. June 2019**

Registration for:	Seminar and presentation (day 1)	<input type="checkbox"/>
	Networking-Dinner 15.10.2019 (day 1)	<input type="checkbox"/>
	Hotel-Single-Room, 70€ incl. Breakfast, <b>limited availability</b>	<input type="checkbox"/>
	Workshop: Innovation and trends of textile materials (day 2)	<input type="checkbox"/>
	Workshop: Trends and market needs building+living (day 2)	<input type="checkbox"/>

Name, Given Name: \_\_\_\_\_

Company/Organisation: \_\_\_\_\_

E-Mail: \_\_\_\_\_

I like to present the following (15-20 minutes):

Title/Topic: \_\_\_\_\_

## Terminankündigung, Vorregistrierung und Aufruf für Vorträgen

2. Europäisches Treffen zum wissenschaftlichen Austausch und von Forschung und Industrie über:

# Textile Innovation im Bauen und Wohnen

am 15. und 16. Oktober 2019 in Frankfurt am Main, Deutschland

Sehr geehrte Damen und Herren,

der Industrieverband Veredlung - Garne - Gewebe - Technische Textilien (IVGT), die European Technology Platform for the Future of Textiles and Clothing (Textile ETP), das Forschungskuratorium Textil (FKT) und das Europäische Forschungsnetzwerk für funktionale und smarte Textilien (CONTEXT) veranstalten gemeinsam zum zweiten Mal den **Arbeitskreis und das Seminar Technische Textilien** in Frankfurt am Main, Deutschland.

Wir laden Sie ein eigene Produkte, Prozesse und Forschungsergebnisse vorzustellen, sich zu informieren und gemeinsam mit Experten aus ganz Europa zu diskutieren. Was ist heute bereits möglich/verfügbar? Wo geht die Entwicklung hin? Was wird benötigt?

Die Veranstaltungssprache ist Englisch.

**Teilnahmegebühr für Mitglieder der vier Organisatoren: € 50 zzgl. MwSt.**  
**Teilnahmegebühr für Nichtmitglieder: € 100 zzgl. MwSt.**  
**Referenten nehmen kostenfrei teil.**

Ein Netzwerkabendessen am 15. Oktober, bietet allen Teilnehmern die Gelegenheit, aktuelle Trends, Entwicklungen und Ideen im Austausch mit Experten der Branche zu besprechen.  
**Rückmeldung/Anmeldung bis zum 26. Juni 2019**

Anmeldung zu:

Seminar und Präsentationen (Tag 1)	<input type="checkbox"/>
Netzwerk-Abendessen 15.10.2019 (Tag 1)	<input type="checkbox"/>
Hotel Einzelzimmer 70€ inkl. Frühstück, <b>begrenzte Verfügbarkeit</b>	<input type="checkbox"/>
Workshop: Innovation and trends of textile materials (Tag 2)	<input type="checkbox"/>
Workshop: Trends and market needs building+living (Tag 2)	<input type="checkbox"/>

Name, Vorname: \_\_\_\_\_

Firma/Organisation: \_\_\_\_\_

E-Mail: \_\_\_\_\_

Ich möchte mich mit einem Vortrag beteiligen (15-20 Minuten):

Titel/Thema: \_\_\_\_\_